



Hanns House

瀚寓酒店

感恩節 脆皮雞禮籃

Thanksgiving Crispy Chicken Basket

10% 早鳥優惠
off Early Bird Offer

即日起至11/15(六)前完成訂購享優惠

Order by Nov 15 (Sat) for the special offer.

NT\$ 2,980 外帶
Take Out

Reservation

訂購專線: 02-2722-7377

金黃酥脆的「紅樓蒜香脆皮雞」，搭配手工酥皮披薩與節慶小點
輕鬆帶走感恩節的暖心滋味，與摯愛共享豐盛團聚時光。

Golden Deep-Fried Crispy Whole Chicken with Garlic Flavor, paired with
handmade puff-crust pizza and festive bites. Savor the warmth of
Thanksgiving and share the joy together.

訂購 Order Email :	HHTPE-FNB@glorystones.com	訂單編號 Order Number :	
瀚寓酒店 奕夢空間餐廳	Ma Rianne's Dream	電話 TEL :	02-2722-7377
地址：台北市信義區基隆路一段206號1F Address：1F., No. 206, Sec. 1, Keelung Rd., Xinyi Dist., Taipei City			
套餐內容 Set Menu Items	價格優惠類別 Pricing Category	價格Price	數量Quantity
脆皮雞(全雞) (1.8公斤) Crispy Whole Chicken Duo Style (1.8 kg)	原價 Regular Price	\$2,980	
西式爐烤鮮蔬 Oven-Roasted Seasonal Vegetables	早鳥價(9折) Early Bird Price (10% off)	\$2,682	
酪梨鮭魚沙拉 Avocado & Smoked Salmon Salad	三套(含)以上(85折) 15% off for 3 sets or more	\$2,533	
經典瑪格莉特披薩 (8吋) Classic Margherita Pizza (8")	總金額 / 新台幣 Final Price NT\$		
原味可頌小麵包*四個 Mini Butter Croissants (4 pcs)			
桃醉啤酒 2瓶/330ml Peach-Flavored Craft Beer (2 bottles / 330ml each)			
注意事項： ◆專案時間 2025/10/20-12/30日。 ◆取貨日期 2025/11/3-12/30。預訂完成後三日後，皆可於指定日期至奕夢空間餐廳取餐。 ◆早鳥優惠 即日起至2025年11月15日前預購且完成付款即享有9折優惠。 ◆訂金支付 需至少3日前預訂，訂單將於預付全額款項後成立，訂金支付後取貨日10日前可免費取消，7日前收取50%，3日前收取70%。 ◆本專案不得與其他優惠合併使用，各式餐飲禮券恕不適用，優惠內容不得變更或折換現金。 ◆「本人同意本訂購單之客人資料」本公司依照個人資料保護法不會提供給無關之第三人。 ◆菜色內容依時令季節不同而有所調整，圖片僅供參考使用，本公司保有隨時修改內容更動之權限，恕不另行通知。 ◆瀚寓酒店保有活動最終解釋之權利。			
Notes： ◆ Project Period October 20 – December 30, 2025. ◆ Pick-up Date November 3 – December 30, 2025. Orders can be collected at Ma Rianne's Dream three days after the reservation is completed, on the designated date. ◆ Early Bird Offer Enjoy 10% off for orders completed before November 15, 2025. ◆ Deposit Policy Full payment required at least three days in advance. Free cancellation 10 days before pick-up; 50% refund within 7 days, 30% within 3 days. ◆ Other Offers This promotion cannot be combined with other discounts or vouchers. The offer is non-transferable and cannot be exchanged for cash or other benefits. ◆ Personal Data Customer data is protected under the Personal Data Protection Act. ◆ Menu Content Items may vary by season; images for reference only. ◆ Hanns House reserves the right to modify details and final interpretation."			
訂購人資訊 Order Contact			
姓名 Name		訂購日期 Date	
連絡電話 Phone Number		信箱 E-mail	
公司抬頭 Company Name		統一編號 Business ID Number	
取貨資訊 Pick-up Information	1.預訂完成三日後，皆可於指定日期至瀚寓酒店1F奕夢空間餐廳取餐 2.使用計程車配送服務費用，將依據台北市計程車實際跳表金額，由顧客承擔所有車資費用 1.Orders can be picked up at Ma Rianne's Dream, 1F Hanns House, on the designated date, starting three days after the reservation is completed. 2.If delivery by taxi is requested, the fare will be charged according to the actual taxi meter rate in Taipei City and shall be borne by the customer. 配送地址 Address：		
付款方式 Payment Method	☐ 現金Cash ☐ 台新銀行LINK PAY網路連結支付 Taishin Bank LINK PAY Online Payment ☐ 匯款，帳號後五碼 Bank Transfer (Last 5 Digits of Account Number) 匯款帳戶 Bank Account：白石股份有限公司 機構代碼Bank Code：812台新國際商業銀行 0687建北分行 匯款帳號Account Number：2068-01-8001077-9 備註 Remarks：		